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Abstract (en)
Process for reducing the content of benzene in petrol fractions in which a hydrogenation is performed of the feedstock characterised by: a weight
composition included within the following ranges: - between 40 and 80 % of paraffins, - between 0.5 and 7 % of naphthenes, - between 6 and 45 %
of aromatics and a maximum distillation temperature of between 70 and 90 DEG C, followed by an isomerisation of the effluent originating from the
hydrogenation, the process being characterised in that a C5-C6 cut has been mixed with the said feedstock and/or the said effluent. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de réduction de la teneur en benzène dans les fractions essences dans lequel on effectue une hydrogénation
de la charge caractérisée par : une composition pondérale comprise dans les intervalles suivants : entre 40 et 80 % de paraffines, entre 0,5 et 7
% de naphtènes, entre 6 et 45 % d'aromatiques et une température maximale de distillation comprise entre 70 et 90 °C, puis une isomérisation
de l'effluent issu de l'hydrogénation, le procédé étant caractérisé en ce que l'on a mélangé à ladite charge et/ou audit effluent une coupe C5-C6.
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